
PROTOKÓŁ NR 17/11

z posiedzenia Komisji: Gospodarki Komunalnej, Budżetu, Planowania i Finansów 

oraz Oświaty i Kultury,

które odbyło się 11 lipca 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz– Przewodnicząca Komisji,

2. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

3. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

4. Kamila Pietraszek,

5. Adam Bierowski,

6. Krzysztof Kapała,

7. Mariusz Kubiak,

8. Zbigniew Mazurak,

9. Zbigniew Piątek, 

10. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Zofia Ujma, Teresa Szczepańska, Stanisław Schmidt.

Zaproszone osoby:

11. Mirosław Górecki,

12. Andrzej Machnica,

13. Anna Kancerek.

Porządek obrad:

1. Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Rozpatrzenie pisma mieszkańców ul. Jeleniogórskiej w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kowary na lata 2011-2015. 

3.  Rozpatrzenie  pisma  dot.  zabezpieczenia  środków  finansowych  na  funkcjonowanie 

Gimnazjum im. S. Lema w Kowarach. 

4.  Sprawy różne.

Ad. 1 Spotkanie prowadził przewodniczący Komisji Budżetu, Planowania i Finansów p. Artur Wrona.

Ad. 2  Mieszkańcy ul. Jeleniogórskiej w Kowarach skierowali do Rady Miejskiej pismo, w którym 

protestują  przeciwko  zbyt  wysokim  stawkom  naliczanym  za  używanie  pomieszczeń  gospodarczych,  tzw. 

„komórek”, wnoszą o ponowne rozpatrzenie i zweryfikowanie wysokości rzeczonych stawek. 

Burmistrz  miasta  i  pracownicy  ZEZK działając  na  podstawie  uchwały  Rady Miejskiej  z  dn.  21.X.2010 r.  

podjęli działania, które zakwestionowali mieszkańcy.
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Radni obecni na posiedzeniu Komisji również kwestionują wysokość naliczanych stawek za pomieszczenia 

gospodarcze, które znacznie przekraczają koszt wynajmu mieszkania.

W związku z zaistniałą sytuacją p. Burmistrz podjął decyzję o wstrzymaniu naliczania i podpisywania umów 

na wynajem „komórek” wg nowych stawek.

Rada  Miejska rozpoczęła  pracę nad zmianą uchwały  w sprawie  wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Kowary w latach 2011-2015.

Ad. 3  Dyrektor ZSO p. G. Krakowiak skierowała do Rady Miejskiej pismo w sprawie niedoborów 

finansowych. Wg jej obliczeń w lipcu br. zabraknie na funkcjonowanie Gimnazjum 85 134 zł a do końca roku 

kwota ta wyniesie 232 777 zł. Radni mają na uwadze okrojony budżet ZSO i dołożą wszelkich starań aby 

szkoła funkcjonowała bez zarzutu.  Jednak obecnie ze względu na nieobecność Skarbnika niemożliwe jest 

dokonywanie zmian. 

Burmistrz miasta stoi na stanowisku iż wszelkie pisma dot. finansowania Gimnazjum powinny wypływać ze 

Starostwa (w myśl porozumienia).

Ad. 4  P. Burmistrz poinformował o rychłym rozpoczęciu prac remontowych przy ul.  Brzozowej i  

Lipowej w Kowarach oraz o spotkaniu z mieszkańcami tych ulic. 

Panel  znajdujący się na budynku Urzędu Miejskiego został  odcięty od zasilania  (remont budynku B).  W 

związku z tym chwilowo nie funkcjonuje.

Obowiązki Skarbnika Miasta, tzw. zastępca Skarbnika Główny Księgowy pełni p. Agata Żorniak. 

Protokołowała:                                                                                                           Przewodniczący Komisji:

Maria Zielińska                                                                                                          Gospodarki Komunalnej;

                                                                                                                               Budżetu, Planowania i Finansów;

                                                                                                                                             Oświaty i Kultury
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